
لژیونر ایرانی این روزها نقش اول لیگ ژاپن را به خود اختصاص داده و با 
گل های پیاپی و جذابش نمایش خیره کننده ای را به جا گذاشته است.  شهاب 
زاهدی با جدایی از پرسپولیس در نیم فصل به تیم آویسپا فوکوئوکا پیوست و با 
نمایش درخشانی که از بدو ورود به این تیم ژاپنی تا همین هفته از خود در جی 
که  لیگ نشان داده حسابی هواداران پرسپولیس را حسرت به دل کرده است، چرا
زمانی که این مهاجم در پرسپولیس حضور داشت هواداران از عملکرد این بازیکن 
در خط حمله خیلی راضی نبودند اما حالا درخشش زاهدی در ژاپن تامل برانگیز 
شده است.  زاهدی که به واسطه گل های پیاپی خود در جی لیگ در صدر اخبار 
ورزشی ایران و ژاپن قرار دارد در بازی آخر از داخل نیمه خودی گلی ۷۰ متری به 

ثمر رساند و تا یکی از شانس های پوشکاش باشد. 
گزیده صحبت های شهاب زاهدی را با ورزش سه درخصوص گل استثنایی و 

شرایط این بازیکن در جی لیگ را در زیر بخوانید: 
گر تعداد کمی گل در پرسپولیس زدم به عوامل   )تعداد گل کم در پرسپولیس( ا
زیادی بستگی داشت. کدام مهاجم دوست نداشته برای تیمی که در آن از بچگی 
کتورها بستگی دارد. مسائل سخت ابزاری  رشد کرده گلزنی کند، اما به یکسری فا
خیلی تاثیرگذار است. شما باید در شرایط خوبی تمرین کنید و در ایران شرایط 

متفاوت است. 
 }دلیل انتخاب آویسپا فوکوئوکا{ دلیل انتخابم چیزی جز پیشرفت نبوده و 
خدا را شکر که در چند هفته  اخیر نشانه هایی داشته و نیت من مشخص شده. 
متوجه شدم، از زمان حضورم در اوکراین که شاید چهار سال باشد، این تیم مرا 
رصد می کرد، اما هیچ وقت شرایط فراهم نشد. دلیل آن هم این بوده که هیچ وقت 
کنون شرایط  گزینه اول آنها نبودم و روی من به عنوان گزینه دوم نظر داشتند، اما ا
فراهم شده و وقتی آمدم آنها هم گفتند چند سالی است که عملکردت را دنبال 

می کنیم و امسال این شرایط رقم خورد. 
 }هماهنگی سریع با تیم ژاپنی{ از نظر نوع بازی اولین تیمی که در اوکراین بازی 
کردم با شکل کنونی این تیم شباهت زیادی داشت و متکی به کار تیمی بودند 
و اینطور نبود که به ستاره اتکا کنند. من از قبل آشنایی نسبت به این سیستم 

داشتم و آن تجربه به من کمک کرد. 
 }انتقاد هواداران پرسپولیس{ انتقادات هم تا حدی غیر منطقی است و قطعا 
عملکرد خوبی داشتم که پیشنهاد به دست آوردم. من همیشه برای هواداران 

پرسپولیس احترام قائل هستم چون خودم را جزئی از این تیم 
و هواداران می دانم و در تمام دقایق که افتخار حضور در این 
تیم را داشتم سعی کردم بهترین اتفاق را شکل دهم تا موجب 

خوشحالی آنها شوم. 
 }شانس قهرمانی پرسپولیس{ قطعا امیدوارم اتفاقات خوبی 
بیفتد و شاهد این باشیم که جشن قهرمانی به رنگ قرمز شکل 
بگیرد.   }آرزو برای عیسی{ امیدوارم در بازی با نساجی هم همه 

بچه ها و خصوصا عیسی موفق باشد. عیسی شرایط خوبی دارد و 
با توجه به پستی که دارد مسلما انتظارات از او بالاست و قلبا برای 
او آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم بتواند به تیم کمک کند و 

باعث بردهای پیاپی تا قهرمانی شود. 
 }سهیم بودن در قهرمانی احتمالی پرسپولیس{ الان عضو 
تیم آویسپا فوکوئوکا هستم اما اینکه هواداران پرسپولیس 
خوشحال شوند برایم با ارزش ترین چیز است و قطعا هیچ لذتی 

بالاتر از این نیست که پرچم پرسپولیس بالاتر از همه پرچم ها 
قرار بگیرد. 

گل پوشکاشی{ قبل از اینکه در آن موقعیت قرار بگیرم باور  { 
کنید به آن فکر کرده بودم.  چون تیم حریف مالکیت بیشتری 

داشت و بارها به دروازه بان آنها نگاه کرده بودم که به واسطه 
جلو آمدن تیمش، از دروازه فاصله زیادی گرفته بود. پنج 

دقیق قبل از گلی که زده بودم تمام این اتفاقات را در 
ذهنم مرور کرده بودم و خوشحالم که توانستم آنها را به 

نتیجه برسانم. 
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شهاب زاهدی: 

 به این دلیل در پرسپولیس کمتر گل زدم

گفتوگو

نخستین  در  جوانان  و  ورزش  وزیر    
آمایش  تدوین  ح  طر عالی  ستاد  جلسه 
سرزمین گفت: در تمامی بخش های ورزش 
اجرایی  را  سرزمین  آمایش  می خواهیم 
ح می تواند هم افزایی را میان  کنیم و این طر
کیومرث هاشمی  کند.    دستگاه ها ایجاد 
ح تدوین آمایش  در جلسه ستاد عالی طر
سرزمین اظهار کرد: از همه عزیزانی که در 
ح تلاش می کنند،  راستای اجرای این طر
تشکر می کنم. این گونه جلسات می تواند در 
یک فضای تعاملانه ادامه داشته باشد. وزیر 
ورزش و جوانان ادامه داد: تصویر مقام معظم 
والیبالیست  ورزشکاران  جمع  در  رهبری 
دانش آموزی، نشان دهنده نگاه ویژه  رهبری 
به ورزش و تربیت بدنی است و ما باید از این 
ظرفیت استفاده کنیم. نکات مقام معظم 
رهبری همیشه راهگشا بوده است و در طرح 
آمایش سرزمین قرار است عدالت ورزشی در 

همه حوزه ها صورت بگیرد.
آمایش  ح  طر اینکه  بیان  با  هاشمی 
سرزمین قرار است مانع تصمیمات سلیقه ای 
شود، گفت: این طرح می خواهد ورزش کشور 
را از روزمرگی دور کند و امیدوارم این روند 
این  می خواهیم  همچنین  باشد.  مستمر 
ح فردمحور نباشد و از سلایق شخصی  طر
دوری کنیم و توسعه ورزش در تمام ابعاد آن 

انجام شود.
کرد: ما در  کید  وزیر ورزش و جوانان تا
تمامی بخش ها می خواهیم آمایش سرزمین 
می تواند  ح  طر این  و  باشیم  داشته  را 
هم افزایی را میان دستگاه ها ایجاد کند و 
خداراشکر این وضعیت میان دستگاه ها 
ح آمایش بتواند  وجود دارد. امیدوارم طر
نقش نخ تسبیح را ایفا کند و اتفاقات خوبی را 
رقم بزند. وی با اشاره به پیگیری هایی که باید 
درخصوص فضاهای ورزشی صورت بگیرد، 
گفت: اتفاقات خوبی را پس از انقلاب در ایجاد 
فضاهای ورزشی داشته ایم. باید فضای قبل 
ح آمایش این  از انقلاب را بررسی کنیم و طر
مساله را به طور کامل شفاف و روشن می کند. 
ح آمایش می تواند به خوبی از اقدامات  طر

صورت گرفته دفاع کند.
اجرایی  ضمانت  خصوص  در  هاشمی 
ح آمایش سرزمین گفت: بحث ضمانت  طر
ح شد و برخی قوانین بوده اند  اجرایی مطر
که ضمانت اجرایی ندارند اما اجرایی شدن 
ح بستگی به دفاع ما از آن دارد که  این طر
ح را به عنوان یک موضوع علمی  این طر
در اولویت قرار دهیم. وزیر ورزش و جوانان 
که در این زمینه تحصیل  افزود: افرادی 
کنیم.  ح  طر این  مدافع  باید  را  کرده اند 
استفاده  ظرفیت ها  همه  از  می خواهیم 
کنیم تا ابعاد و چارچوب های مختلف این 
سطوح  در  ابهامات  و  شود  روشن  ح  طر
اظهار  هاشمی  شود.  برطرف  مختلف 
کرد: تمام افرادی که می توانند درگیر این 
ح را تشریح کند  موضوع شوند، می تواند طر
تا مشکلات برطرف شود. ما هیچ نمونه ای 
مثل طرح آمایش سرزمین در سطح کشوری 
حتی  مشابهی  نمونه  گر  ا اما  نداشته ایم 
در سطح منطقه ای وجود داشته باشد، 
باید از آن بهره ببریم. وی با اشاره به توجه 
به استعدادهای پنهان در سطح کشور و 
بررسی آن توسط آموزش و پرورش گفت: ما 
نباید از استعدادهای پنهان غافل شویم و 
باید در ارزیابی ها این مساله مورد بررسی 
قرار بگیرد. در این زمینه آموزش و پرورش 
می تواند کمک قابل توجهی داشته باشد 
و معلمان ورزش، استعدادها را شناسایی 
کنند. ما بالای ۳۰ هزار معلم ورزش داریم و 
باید از این ظرفیت استفاده کنیم. هاشمی 
گر بتوانیم اتصالات مختلف با  کید کرد: ا تا
ح آمایش  آموزش و پرورش برقرار کنیم، طر
می تواند به نتیجه مد نظر خود برسد. این 
ح توسط آموزش و پرورش می تواند احیا  طر
شود. وزیر ورزش خاطرنشان کرد: این سند 
تصویب و به استان ها هم ابلاغ شده است 
و دستگاه های اجرایی باید نیروی انسانی 
لازم را داشته باشند. نیروی انسانی ماهر 
ما در حال حاضر در حال بازنشسته شدن 
که در هفته  هستند و بنای ما این است 
تربیت بدنی جلسه شورای عالی ورزش با 
حضور رئیس جمهور پیگیری های لازم را 
در این خصوص صورت دهیم. وی با اشاره 
به این که باید گزارش های لازم درخصوص 
صورت  بالاتر  مقام های  به  آمایش  ح  طر
بگیرد، گفت: ما همچنین در بخش رصد هم 
ح آمایش هم باید پیگیری های  از جمله طر
لازم را از طریق واحدهای مربوطه داشته 
مقام  و  جمهوری  ریاست  برای  و  باشیم 
ح  طر درباره  گزارش هایی  رهبری  معظم 
داشته باشیم و هر چه مقام های بالاتر از این 
ح باخبر باشند، اثربخشی های بهتری  طر

صورت خواهد گرفت.
وزیر ورزش و جوانان در پایان درخصوص 
توجه به موضوعات فرهنگی در طرح آمایش 
سرزمین گفت: از موضوعات فرهنگی غافل 
نشویم و این موضوعات دغدغه مقام معظم 
رهبری و رئیس جمهور است و این مسائل 
ح آمایش حتما درنظر گرفته شود تا  در طر

دغدغه ای از این بابت وجود نداشته باشد.

کیومرث هاشمی:
 در آمایش سرزمینی

 عدالت ورزشی در همه
 حوزه ها اجرایی می شود

دیدگـاه

رسیدن علیرضا سرلک به المپیک با فرمول تکراری
 قانون کسب سهمیه و حضور در المپیک که پیش از این در 
مورد چهار وزن کشتی آزاد و فرنگی اجرایی شد، درباره علیرضا 
سرلک نیز صادق خواهد بود. به گزارش تسنیم، پیش از اعزام 
پنج نماینده ایران به مسابقات گزینشی آسیایی، عنوان شد 
که هر کسی بتواند در بیشکک سهمیه المپیک را بگیرد، 

خودش ملی پوش خواهد شد.
تیم آزاد ایران با رحمان عموزاد در 65 کیلو، حسن 
ع در 125 کیلوگرم  یزدانی در 86 کیلو و امیرحسین زار
در مسابقات جهانی 2۰2۳ بلگراد سهمیه المپیک 
گرفته بود و سهمیه های کشتی فرنگی را نیز مهدی 
محسن نژاد در 6۰ کیلو، محمدرضا گرایی در 6۷ کیلو، 
محمدهادی ساروی در 9۷ کیلو و امین میرزازاده در 
1۳۰ کیلوگرم در اولین گزینشی المپیک در صربستان به 
گردان محسن کاوه با احمد  دست آوردند. بنابراین شا

جوان در 5۷ کیلو، یونس امامی در ۷4 کیلو و امیرعلی آذرپیرا 
در 9۷ کیلوگرم و تیم حسن رنگرز نیز با امین کاویانی نژاد در 
۷۷ کیلو و علیرضا مُهمدی در 8۷ کیلوگرم راهی مسابقات 
گزینشی آسیایی شدند که از این جمع فقط جوان در کسب 
کام بود و چهار نفر دیگر مجوز شرکت در المپیک را  سهمیه نا
به دست آوردند تا طبق وعده فدراسیون، صاحب دوبنده تیم 
ملی در المپیک نیز شوند. علیرضا سرلک هم با همین فرمول 
گر او بتواند در استانبول سهمیه  به المپیک خواهد رسید. ا
المپیک بگیرد، خودش نیز در 5۷ کیلوگرم نماینده ایران در 

بازی های المپیک پاریس خواهد بود.
پیش از این میلاد والی زاده و احمد جوان نماینده وزن اول 
ایران در دو مسابقه گزینشی قبلی در بلگراد و بیشکک بودند.

سرلک مدال نقره سال 2۰21 وزن 5۷ کیلوگرم را در کارنامه 
دارد.

آلونسو: 
می خواهیم فصل را بدون باخت تمام کنیم

سرمربی بایر لورکوزن می گوید تیمش به دنبال این است که 
فصل را بدون باخت به پایان ببرد.

به گزارش ایسنا، فصل 2۰24-2۰2۳ ممکن است نه تنها در 
تاریخ بایر لورکوزن که در فوتبال جهان ثبت شود. در حالی که 
به پایان فصل نزدیک می شویم، لورکوزن هنوز حتی یک بازی 
را نباخته و به سرعت به سمت سه گانه طلایی پیش می رود. 
لورکوزن قبلا بوندسلیگا را برده و پس از ۳2 هفته، 84 امتیاز دارد 
)26 برد، شش تساوی، بدون باخت(. تنها دو بازی در بوندسلیگا 

باقی مانده و لورکوزن باید برابر بوخوم و آوگسبورگ قرار گیرد.
به گزارش بیلد، ژابی آلونسو، سرمربی بایر لورکوزن بعد از برد 5 
بر یک تیمش برابر اینتراخت فرانکفورت گفت: ما می خواستیم 
بدون شکست بمانیم و این کار را دوباره انجام دادیم. این چالش 
ماست که در طول یک فصل بدون شکست بمانیم، یک چالش 
گر آن را انجام دهیم،  بزرگ. فقط دو بازی باقی مانده است و ا
عالی خواهد بود. تلاش می کنیم در دو بازی باقی مانده هم 
شکست نخوریم و بتوانیم فصل را بدون باخت به پایان ببریم. 
سطح ما عالی است اما همیشه رو به جلو حرکت می کنیم و تمرکز 
ما روی بهتر شدن است. در فوتبال باید فقط به بازی بعد فکر 
کنید و بازی بعدی یک بازی بزرگ برای ماست. امیدوارم شانس 
حضور در فینال اروپا را داشته باشیم و بتوانیم با حذف رم به 
دیدار نهایی برسیم. لورکوزن دیدار رفت نیمه نهایی لیگ اروپا را 
نیز با برد به پایان رساند و توانست رم را شکست دهد و این هفته 
دیدار برگشت را با این تیم برگزار خواهد کرد و در نهایت اوایل 
خرداد در فینال جام حذفی آلمان به مصاف کایزرسلاترن خواهد 
رفت. اینکه آلونسو هر سه جام را بگیرد یا نه، دیگر چندان مهم 
نیست. قهرمانی در بوندسلیگا، اولین قهرمانی تاریخ لورکوزن بود 
و کسب آن موفقیتی تاریخی محسوب می شود و تا همین جا هم 

ارزش کار آلونسو بسیار بالاست.
   تاریخ سازی فرعون در لیگ جزیره

محمد صلاح با درخشش در دیدار برابر تاتنهام یک رکورد 
جدید را در تاریخ لیگ جزیره به نام خود به ثبت رساند. به 
گزارش ایسنا، لیورپول در یکی از حساس ترین بازی های هفته 
سی و ششم رقابت های لیگ برتر انگلیس به مصاف تاتنهام 
رفت و توانست با نتیجه 4 بر 2 به پیروزی دست پیدا کند. ستاره 
لیورپول در این بازی محمد صلاح بود که توانست یک گل به ثمر 
رساند و دو پاس گل هم بدهد. صلاح با دو پاس گلی که در این 
بازی داد یک رکورد جدید را در تاریخ لیگ برتر انگلیس به ثبت 
رساند. او شمار پاس گل های خود را در فصل جاری به عدد 1۰ 
رساند تا به نخستین بازیکن در تاریخ لیگ جزیره تبدیل شود که 
در سه فصل پیاپی توانسته رکورد 1۰ پاس گل و 1۰ گل یا بیش تر از 

1۰ گل را به ثبت رساند.
این بازیکن مصری در فصل جاری 18 گل برای لیورپول در 
لیگ جزیره زده است و 1۰ پاس گل هم داده است. اختلاف اخیر 
محمد صلاح با یورگن کلوپ باعث شده تا گمانه زنی ها درباره 
جدایی او از قرمز پوشان آنفیلد در تابستان زیاد باشد البته او 
بلافاصله بعداز درگیری لفظی با کلوپ در ترکیب اصلی به میدان 
رفت و درخشید و به نظر می رسد که مشکل او حل شده است. 
او یک فصل دیگر با لیورپول قرار دارد و بهترین گلزن تاریخ این 

باشگاه به شمار می آید.
    مدافع سیتی در مسیر عربستان

کر به حضور در لیگ  رسانه های انگلیسی از تمایل کایل وا
کر پس از هفت فصل  عربستان نوشتند. به گزارش ایسنا، کایل وا
پوشیدن پیراهن آبی آسمانی، ممکن است در هفته های آینده 
کنون می تواند  منچسترسیتی را ترک کند. این بازیکن ۳۳ ساله ا
در تابستان امسال به دنبال افق های جدیدی در فوتبالش 
باشد و شاید حضور در فوتبال آسیا را تجربه کند.    مدافع راست 
انگلیسی در تابستان امسال احتمال حضور در لیگ عربستان 
را بررسی می کند. گفته شده است او از ریاض محرز هم تیمی 
کنون  در الاهلی عربستان توپ می زند،  سابقش در سیتی که ا
کر تمایل  درباره حضور در لیگ عربستان سوال کرده است و وا
دارد راهی این کشور شود و از فصل آینده در عربستان به کارش 
کر در ۳۳ سالگی هنوز دو سال دیگر با سیتی  ادامه دهد. وا
قرارداد دارد و ارزش فعلی او در بازار  1۳ میلیون یورو است. او 
در گذشته می توانست به بایرن مونیخ برود، اما گواردیولا اصرار 
کر در سیتی بماند و سخت برای ماندن او تلاش کرد.  داشت وا
کر از زمان ورودش از تاتنهام به سیتی، چندین جام با  کایل وا
این باشگاه کسب کرده است که شامل پنج عنوان لیگ برتر 
و یک لیگ قهرمانان اروپا می شود. منچسترسیتی در فصل 
، جام حذفی و لیگ  قبل سه گانه کسب کرد و قهرمان لیگ برتر
قهرمانان اروپا شد و امسال نیز شانس اول قهرمانی در لیگ برتر 
است و در جام حذفی نیز به دیدار فینال رسیده و باید برابر 

یونایتد قرار گیرد.
   پیشنهاد باشگاه الاهلی به قایدی برای تمدید قرارداد

 باشگاه الاهلی امارات درصدد تمدید قرارداد مهاجم تیم ملی 
فوتبال کشورمان است.

درخشش  تسنیم،  گزارش  به 
مهدی قایدی در فصل جاری لیگ 

امارات با پیراهن اتحاد کلباء 
باعث شده است تا مدیران 

تمدید  الاهلی  باشگاه 
قرارداد این بازیکن را در 

دستور کار قرار دهند.
قایدی در حال حاضر 
به عنوان بازیکن قرضی 
حضور  کلباء  اتحاد  در 

از  و دو فصل دیگر  دارد 
قراردادش با الاهلی باقی 
مانده است. با این حال 
باشگاه الاهلی قصد دارد 
را  قایدی  قرارداد  مدت 
بیشتر کند و به این بازیکن 
پیشنهاد تمدید قرارداد 

داده است. بر اساس این 
چند  با  قایدی  گزارش، 

پیشنهاد دیگر هم مواجه 
پیشنهاد  به  هنوز  و  شده 

باشگاه الاهلی پاسخی نداده 
است.

فریبا: با تغییر نام باشگاه مخالفم
پیشکسوت استقلال به ماجرای تغییر 
نام این باشگاه و اضافه شدن پسوند به 
آن مخالف است. به گزارش ایلنا، بهتاش 
فریبا درخصوص دیدار مهم و حساس 
استقلال مقابل ذوب آهن اظهار داشت: 
این دیدار به نظرم بازی سختی خواهد 
بود. ذوب آهن تیمی است که با توجه به 
جایگاهش استرسی برای این بازی ندارد و 
از طرفی بازی در آزادی و پخش مستقیم از 
تلویزیون خودش انگیزه ای برای بازیکنان 
که خودشان را نشان  ذوب آهن است 

دهند.
وی افزود: شرایط جدول هم به گونه ای 
گر امتیاز از دست بدهیم، شاید  است که ا
بدهیم.  دست  از  را  قهرمانی  شرایط 
پرسپولیس هم منتظر یک لغزش کوچک 

است تا جای استقلال را بگیرد. امیدوارم 
گردان نکونام این بازی دشوار را با  شا

پیروزی پشت سر بگذارند.
که بعد از  فریبا درمورد انتقاداتی 

استقلال  بازی  نوع  به  بازی  هر 
می شود، اظهار داشت: اصلاً مهم 
نیست چطور بازی می کنید. مگر 
رئال مادرید مقابل منچسترسیتی 
چگونه بازی کرد؟ آنچلوتی حرف 
گر لازم باشد 2  قشنگی زد. گفت ا

دروازه بان می گذارم. یعنی 

باید هرکاری کنیم تا برنده باشیم و فقط 
۳ امتیاز بازی مهم است. بازی امروز هم 
استقلال  پیشکسوت  است.  همینطور 
گذاری این باشگاه به  در مورد وا
هلدینگ خلیج فارس، گفت: 
گذاری  الان درمورد این وا
نمی توانیم حرفی بزنیم. 
زمان نشان می دهد این 
غلط  یا  درست  حرکت 
بوده است. البته از نظر 
کسب مجوز حرفه ای 

و حضور در مسابقات آسیایی کار درستی 
گذاری خوب بوده  بود، ولی اینکه آیا این وا

یا نه، باید زمان بگذرد.
وی درخصوص اینکه بسیار معتقدند 
تغییر نام استقلال و اضافه شدن پسوند 
را  باشگاه  این  اصالت  فارس،  خلیج 
خراب می کند، عنوان کرد: من هم جزو 
منتقدین این موضوع هستم. صددرصد 
باید مقاومت شود که استقلال پسوندی 
نداشته باشد. صحبت از سابقه بالای 5۰ 
سال است. اینکه امروز هلدینگی بیاید یک 
اسم بگذارند، خوب کار نکند و دو سال بعد 
هلدینگ دیگری بیاید اسمش را عوض 
کند، اصالت را از بین می برد. من حتی 
اضافه کردن پسوند را دوست ندارم. نام 

استقلال فقط باید استقلال باشد.

والیبال به  برزیلی تیم ملی  سرمربی 
سرعت بازیکنان حاضر در اردو را غربال 
کرد.  تمرینات تیم ملی والیبال کشورمان 
از نیمه فروردین ماه سال جاری با حضور 
کبری  کادر فنی ایرانی و با هدایت پیمان ا
زیر نظر پائز و لئوناردو آغاز شد و موتا پائز 
سرمربی برزیلی- فرانسوی کشورمان از 
پنجم اردیبهشت ماه با حضور در تهران 
گرفت.   دست  به  را  تمرینات  هدایت 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران فهرست 
18 بازیکن را اعلام کرد که ادامه تمرینات 
با  اردیبهشت(   1۷ )دوشنبه  امروز  از 
حضور آنها  پیگیری خواهد شد.  به این 
ترتیب لیست تیم ملی والیبال ایران برای 
هفته اول لیگ ملت ها به شرح زیر است: 
 پاسورها: جواد کریمی )آرکادا گالاتی 
)فولاد  وادی  محمدطاهر  رومانی(، 
رمضانی  علی  ایرانیان(،  سیرجان 

) )طبیعت اسلامشهر
 دریافت کننده ها: میلاد عبادی پور 
)اورال اوفا روسیه(، امیرحسین اسفندیار 
)تیانجین چین(، مرتضی شریفی )اسپور 
توتو ترکیه(، میثم صالحی )شهداب یزد(، 

پوریا حسین خانزاده )فولاد سیرجان(، 
پسند  گیتی  ( ساداتی  امیرحسین 

اصفهان( مبین نصری )پیکان تهران(
جلوه  مهدی  زن ها:  سرعتی   
)فنرباغچه ترکیه( متین احمدی )پاس 

گرگان( محمد ولی زاده )شهداب یزد( 
علیرضا مصلح آبادی )پیکان تهران(

اد   قطر پاسورها: امین اسماعیل نژ
)ورونا ایتالیا(، محمد بربست )دینامو 

بخارست رومانی(

حضرت پور  محمدرضا  وها:  لیبر  
)شهداب یزد(، آرمان صالحی )شهرداری 

ارومیه(
به این ترتیب شهروز همایونفرمنش، 
و  رضایی  مهدی  سرلک،  امیررضا 
امیرحسین صداقت از جمع اردونشینان 

جدا شدند. 
روز  تمرین  در  که  نیز  شفیعی  علی 
گذشته مصدوم شد، به کارهای درمانی 
ادامه  برای  شرایطش  تا  می پردازد 

تمرینات مشخص شود. 
وحید مرادی به عنوان سرپرست گروه 
و مدیر تیم، امیر خوش خبر )سرپرست 
اردو(، موریس موتا پائز )سرمربی(، پیمان 
کبری )دستیار اول(، لئوناردو افونسو،  ا
عبدالرضا علیزاده، علی فتاحی و نوید 
زنگراند  مارسلو  )مربیان(،  مشجری 
کری )آنالیزور(،  )بدنساز(، محمدامین شا
علی حدادی )فیزیوتراپ( و محمدناصر 
نقره  ای به عنوان ماساژور اعضای معرفی 
کادر فنی تیم ملی والیبال ایران  شده 
 2۰24 ملت های  لیگ  رقابت های  در 

هستند. 

فهرست نهایی تیم ملی والیبال

چهار بازیکن خط خوردند!


